
 

 

Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter van Provinciale Staten 
 
Onderwerp:  Schriftelijke vragen inzake mogelijke benutting Wopke-Wiebesfonds om de financiële 
positie van de Flevolandse woningcorporaties te verbeteren zodat nieuwbouw en renovaties weer op 
gang komen en de energietransitie niet in gevaar komt. 
 
Datum:  8 september 2020 
 
 
Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de PvdA de 
volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten omtrent berichtgeving over 
de kosten van verduurzaming. 
 

1. Heeft u kennis genomen van het artikel van OF waarin de Flevolandse Woningcorporaties de 
noodklok luiden over hun financiële positie waardoor zowel nieuwbouw, verduurzaming 
(noodzakelijk om de energiedoelstellingen te halen) als de renovaties onder druk staan?  

2. Bent U bereid samen met de corporaties te onderzoeken op welke wijze de corporaties in 
staat gesteld kunnen worden hun bijdragen – bijvoorbeeld aan de bouw van 100.000 
woningen – wel kunnen leveren?  

3. In het genoemde artikel van OF wordt gevraagd naar een Flevolandse analyse van de 
problematiek en de mogelijkheden om samenwerking van de corporaties te bevorderen 
zodat deze kan bijdragen aan een oplossing. Bent u bereid om een dergelijk onderzoek te 
ondersteunen?  

4. Bent u op de hoogte van de stimuleringsgelden die via het Wopke-Wiebesfonds beschikbaar 
komen om te investeren in ontwikkelingen die bijdragen aan de economische groei en aan 
het halen van de klimaatdoelen van Parijs?  

5. In hoeverre kan Flevoland, wellicht in MRA-verband, hier aanspraak op maken als dit fonds 
beschikbaar komt?  

6. Bent u bereid om na te gaan in welke mate de gelden uit het Wopke-Wiebesfonds benut 
zouden kunnen worden om een bijdrage aan een oplossing te realiseren? 

 

Namens de fractie van de PvdA, 

Monique Dubois 


